



Styremøte 18.08.25

18.08.25

17:00

Dragvoll

Møtedeltakere

Anne Marthe	Leder	Tilstede
Nora	Nestleder	Ikke tilstede
Kevin	Kasserer	Ikke tilstede
Brede	Informasjon	Ikke tilstede
Herman	Material	Tilstede
Knut	Arrangement	Tilstede
Manas	Turnering	Tilstede
Martin	Sportslig	Tilstede
Petter	Sponsor & Dugnad	Ikke tilstede
Veronica	Sosial	Tilstede
Lukas	Styremedlem	Tilstede
Sara	Styremedlem	Tilstede

Agenda

Møtedeltakere.....	1
Agenda.....	1
Innsjekk og informasjon.....	2
Sak 1 - Siden sist.....	2
Sak 2 - Økonomi 5 min.....	4
Sak 3 - Arrangementer 15 min.....	5
Sak 4 - Lagserie 10 min.....	7
Sak 5 - Annet 10 min.....	7
Sak 6 - TODOs til neste møte.....	10
Sak 7 - Fastsette dato for neste møte.....	11



Innsjekk og informasjon

Informasjon:

Kommende arrangementer: Er en del arrangementer fremover, så ber folk være på tilbudssiden slik at det ikke alltid blir de samme som stiller opp osv...)

Banedekke: Spurte Sit om nytt banedekke, fordi det var snakk om at de skulle gjøre det i fjor til jul eller denne sommeren. Men nå skrev de at det først kanskje skjer til jul (men virket ikke overbevisende). Derfor må vi ta i betraktning at vi ikke får nytt banedekke før rankingturneringen.

Cup2000: NBF sa på møte at de kommer til å fortsette med det en stund til.

Minner om å bruke hverandre til hjelp, be om hjelp dersom dere trenger det uansett grunn. Dere kan alltid sende AM melding!

Sak 1 - Siden sist

Anne Marthe: Svart på div. mail. Sortert i felles-kalenderen. Vært på mosjonstrening x2. Parasamling. Henta og levert bord og stoler og baka til 17.mai. 17.mai tog. Frisbeegolf. Meldt oss på fadderuke-kick-off. Møte med kretsen. Fikset styremerch. Lagt ut på IG om para, fadderuke kickoff. Henta div utstyr til Dragvoll. Ledermøte med NBF. Lagd arbeidsattest. Fadderuke-Kickoff. Lagd div posters. TikTok- innlegg.

Nora: Hjulpet AM med diverse gjennom sommeren. Holder på med å ordne hotell til rankingturneringen. Gjort en del andre ting, men kommer ikke på nå:)

Kevin: Ikke noe viktig. Ligger bakpå med dokumentasjon av bilag som jeg prøver å finne en løsning på. Ordnet og tatt imot fuktskapet. Fikset en del fakturaer og lært meg deler av nye systemet. NTNUI jobber enda med utsending av faktura, som har stått litt på vent. Fikk nytt avslag på støtte til eliteserien fra HS. Betalt litt fakturaer til forbundet og div

Brede: Lagt til en varslingsseksjon på nettsiden, som fører til NTNUI sin nettside om varsling. Lagt ut på Spond i forhold til eksamensrydding og åpning for trening på alle nivåer. Også lagt ut forrige møtes referat og oppdatert treningstidene på nettsiden. Publisert innlegg vedrørende 17. mai. Fikset ny spondgruppe og sluppet inn folk fortløpende. Endret informasjonen inne på medlemssiden og fjernet alle medlemmene som ikke er med i Spond eller har aktivt medlemskap i NTNUI slik at vi har litt mer riktige tall på hvilke medlemmer vi har.

Herman:

Knut: Stått på stand på fadder-kick off. Rekruttert Gard til rankingkommiteen



Manas:

Martin: Startet med å skaffe trenere. Ligger bra ann med level 1, vanskelig å finne til level 2.

Petter:

Veronica:

Lukas:

Sara: Mekka plakater og lagt ut på Instagram.



Sak 2 - Økonomi 5 min

Informasjon:

Ser det kommer inn en del betalinger om daen. Vi har en kretsbetaling til jul på 5000 mener jeg (?) så vi må finne en løsning på hvordan denne skal betales. Vi nevnte jo dette med å skru opp medlemskontigenten? ELLERS GÅR DET OK

Referat:

Kevin ordner med medlemspengene, han sa at det ikke var noe problem.

Betaling fra turneringene, arrangementene osv.

Satser på penger fra lingeforeningskurs

Sak 3 - Arrangementer 15 min

Informasjon:

3.1 Idrettskavalkade

Onsdag 27. august, 10:00 - 14:00

- Gløshaugen, frimerket
- Ordne stand, ha med racket osv. Konkurransen?
- 2 - 3 stykker, evt bytte på
 - F.eks. AM, Manas & Lukas?

Referat:

Lukas og Veronica kan stille på stand 27. aug.

3.2 Aktiv Uka

Mandag 1. september, 14:30-17:30

- Trenger 2 trenere
- Hurtigkurs og frittspill
- Reklamere for nybegynnerkurs

Referat:

Martin finner folk/trenere til Aktiv UKA

3.3 Nybegynnerkurs

Torsdag 18. og 25. september, 19:00-22:00

- 100/150 kr om man kan en eller begge dager?
- 3 trenere (Martin finner trenere)
- Enkel innføring
- + Kick off-fest
- Sjekke at vi har nok racketter, og at de er i ok form! (strenging og grep!)

Referat:

Kommentar Nora: Nora ordner med nybegynnerkurset, med påmelding, osv.

Sara fikser plakater.)

Sara kan hjelpe som trener, Martin også.

28 plasser, hvis mange engelsk-talende så dele i grupper.

200 for begge inkludert fest (199.99)

Martin og Herman teller over racketter, streng og grep.

Trenger bra reklamasjon.

3.4. Treningsleir

- Fått hall B, lørdag 13.sept, spurt volley om søndag
- Plan?
- Påmelding
- Pris; Gratis eller en liten sum for mat/pizza (fra Kompis?)

Referat:

Utgangspunkt ca. 9-3 level 1, 3-9 level 2

Pizza til begge

Eventuelt sjekke med Kevin om trenerne kan få gratis pizza.



Manas lager påmeldingsskjema.
Utgangspunkt 100,- per pers.

3.5 Kick off-fest:

- Vors regler
- Noe som må ordnes allerede?
- Noen som vet om de kan stille med vors allerede?
- Inngangspris 125/150kr..?
- Lokalet koster 7000, det er bare budsjettert til 6000

Referat:

Kommentar Nora: Jeg kan stille med vors:)

Vors: Nora, Knut, Anne Marthe(backup).

Veronica kommuniserer med lokale på Singsaker

Plan B - UMEUS

Plan C - improvisere???

150,- per pers.

Veronica ordner vors grupper



Sak 4 - Lagserie 10 min

Informasjon:

Eliteserien og 1.divisjon har frist til å sende inn lag 1.september, 2 og 3 divisjon er den 19. september.

- Påmelding felles skjema
- Påmelding sendes ut fra mandag 25.aug
- Legger ved informasjonsskriv, alle kan lese gjennom og komme med innspill:)
- Frist Søndag 31. aug, 12:00, møtes for å lage lag sette lag så det er klart på styremøte 1. sept
 - Feks: Iver, Boyan, Kevein, Nora, AM, Martin, Lukas og Veronica.
 - Booket rom søndag 31. 14:00-16:00, Helgastr 05-114
- Helger som skal spilles:
 - 4-5 oktober: Klæbu
 - 15-16 november: TBK
 - 24-25 januar: Nordborg
 - 21-22 mars: Ålesund

Referat:

Manas påmelding. Legges ut mandag 25, fristen søndag kl 12:00 (ikke 00:00)

Reklamere en uke/par dager FØR påmelding starter.

Petter finner dugnad for elitelaget.

Spond post Manas, med skriv for å reklamere.

Sara fikser plakat reklamere.

Sak 5 - Annet 10 min

Informasjon:

5.1 Fest med styret

Lørdag 6. september 18:00 hos Anne Marthe. Hold av dato!! Minner om straffepilsopplegg, her må dere ta med straffen!:D

Referat:

5.2 Sosiale arrangementer i høst

- Både innad i styret og for resten av klubben
- Vors
- Quiz
- Annet
- Racketfesten utgår, finne noe alternativt??

Referat:

Kommentar Nora: I og med at racketfesten utgår, så venter vi på svar fra ntnui tennis angående et annet felles arrangement, så kan vente til vi får svar fra dem:)

Felles løpegruppe (eks. legge ut på spond samme måte som når en booker hall, eller be noen i styret lage arrangement)

Lage felles gruppe for de som vil være med i en felles chat.

Quiz på den gode naboen

Turneringsoppførsels dokument, under hver Spond post.

Julebord med NTNUI badminton (31 okt. - 2 nov. eller 21 - 22 nov.), lokale i byen er billigere, et sted som kan stille med mat. (lage med maten selv (de som lager mat trenger ikke å betale))

-> prøve med styresosial greie, hvor vi prøver å lage mat.

-> gymsal i en skole?, lokale vi kan ta med mat i, drikke ta med eller ikke? bar Veronica ordne.

5.3 Rankingkomite

Fra styret: Knut, Manas, Nora og Brede. Finne aktuelle som kan bli med, så det blir mindre jobb på styret. Ha et par møter i høst så ting planlegges godt!

Referat:

Kommentar Nora: Gard er med. Jeg har jobbet med hotellene hele sommeren og holder fortsatt på, siden enkelte hoteller ikke svarer:) Foreslår vi tar et møte vi som er i komiteen, så trenger ikke snakke mye om dette på møtet:)

5.4 Treningstider

Forslag om de dagene hvor treningene starter tidlig, så er det greit å komme for sent. F.eks. onsdager 16-18. Greit da å komme 16:30, men må gi beskjed på forhånd?

Referat:

Vanskelig å finne trenere til tidlig lvl 2 treninger.

Sak 6 - TODOs til neste møte

- ☒ [AM] Kopiere/lage ark til stands
- ☒ [AM] Sjekke ut Kompis Singsaker kontrakt, evt ta kontakt med dem
- ☒ [Nora] Legge ut generell info på spond om diverse greier
- ☐ [Nora] Ordne med hotell til rankingturneringen ferdig
- ☒ [Brede] Forsette og sleppe folk inn i Spond
- ☒ [Brede] Legge ut referatet på nettsiden
- ☐ [Petter] Pusje på Linjeforeningskurs
- ☐ [Petter] Finne dugnad til Elitelaget
- ☒ [Martin] Skaffe 2 trenere til AktivUka 1. September
- ☒ [Martin] Finne 3 trenere til hver torsdag til nybegynnerkurs
- ☐ [Martin] Om det er behov for strening av racketter, strenge før nybegynnerkurs
- ☐ [Martin] Finne trenere til Treningsleir lørdag 13.september
- ☒ [Herman] Telle over racketter på Dragvoll, Gløs og Øya (evt snakke med Sit om å flytte de fra Øya permanent?). Sjekke om de trenger å strenges/bytte grep på
- ☐ [Herman] Insje på løpegruppe? Lage innlegg/arrangement på Spond
- ☐ [Herman] Ordne noe system for å ta ut ting fra skapene
- ☒ [Sara] Plakat til Nybegynnerkurs, treningssamling, lagserie og kick off fest
- ☐ [Manas] Lage påmeldingsskjema til Treningsleir, sjekke med Kevin om trenere får inkl pizza
- ☒ [Manas] Lage påmeldingsskjema til Lagserie, med infoskriv om lagserie (og evt turnering 101, oppførsel..). Og legge ut i forkant på Spond
- ☐ [Veronica] Ordne med Kick-off fest
- ☐ [Veronica] Lage felleschat for dem som ønsker lavterskel arrangement på messenger
- ☐ [Veronica] Se på sosiale arrangementer som quiz, show, fotballkamp, bar til bar, typ "fredagspils på Lyche" e.l.
- ☐ [Veronica] Se på ledige lokaler til et eventuelt julebord med Badminton
- ☐ [Rankingkomiteen] Arrangere et møte for å få orden på saker, og evt få med flere utenfor styret
- ☒ [Herman, Lukas & Veronica] Stand på Idrettskavalkaden Onsdag 27.august 10:00-14:00
- ☒ [Kevin, Nora, AM, Martin, Lukas, Veronica] Møte Søndag 31.08 14:00-16:00 å sette sammen lagserie lagene. Helgastr 05-114
- ☐ [ALLE] Få til noe sosialt med styret, fresbeegolf, tur, bading, fest.. lavterskel. Sende melding i styrechatten og hive seg på:)



Sak 7 - Fastsette dato for neste møte

Informasjon:

Vi må finne en fast møtedag. Foreslår etter trening Mandager 17:45. Fortsette med møter hver andre uke, det skjer mye i høst.

Neste møte 1. sept 17:45?

Manas er neste snacksansvarlig!:D

Referat:

OK